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Abstract (en)
The equidistantly spaced apart plastic bags (3) are continuously connected , detachable, arranged in rows and have an opening (6) on at least one
edge. The bags are fixed by means of peel-off adhesive on at least one side surface (5) with at least one band (2) from which they are detachable
and from each other. The openings of the bags are aligned parallel with a conveyor (8). The band has equidistant holes (4) into which a conveyor
fits,.

Abstract (de)
Zur Schaffung einer Anordnung von Beuteln (3), wobei die Beutel (3) endlos aneinandergereiht, miteinander verbunden und voneinander lösbar sind
und an zumindest einer Kante eine Öffnung (6) aufweisen, wird vorgeschlagen, daß die Beutel (3) an zumindest einer Seitenfläche (5) mit zumindest
einem Band (2) fixiert sind, insbesondere festgeklebt sind, wobei die Beutel (3) voneinander und dem Band (2) ablösbar sind. <IMAGE>
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